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Emne: Spørsmål MISA - rapporter til høring Statens vegvesen
Vedlegg: 
Spørsmål til samferdsledirektøren MISA
 
I BA 4.november: https://www.ba.no/samferdsel/byradet/politikk/byradet-vil-bygge-billigere-og-smalere-
veier-med-lavere-fart/s/5-8-1166455, kan vi lese at Statens Vegvesen har lagt ut fleire rapportar til
høyring som gjeld standard og fart på vegar rundt Bergen, til dømes E39 Vågsbotn - Klauvaneset
 
Kan samferdsledirektøren gjøre rede for kva for rapportar som nyleg er lagt ut til høyring frå Statens
Vegvesen og som gjeld fart og standard for veisystem rundt Bergen? 
Når vert desse rapportane lagt fram for politisk orientering eller politisk handsaming i fylkeskommunen?
 
Marthe Hammer og Einar Horvei (SV)
 
Marthe Hammer har forfall til møte 7.november, Einar Horvei møter i staden.
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